

團體會員 入會/續會 資料

會員制度

香港閃避球總會自2008年成立，致力發展及推廣閃避球運動，並透過學校及社區層面，廣泛推動及閃避球運動。為了更全面及有系統地推廣閃避球運動，本會設立了會員制度。任何香港本地球會或體育組織將閃避球運動作為它們活動之一，該組織的宗旨理念亦與香港閃避球總會一致，且符合成為本會團體之要求，均可申請成為團體會員。其負責人於提交申請前亦必須成為香港閃避球總會之會員，方可提出申請。

注意事項：

- 團體會員申請會於收妥所有資料後的21 天工作天內完成處理，申請團體應該因應時間提交申請以免影響自身權益。
- 團體／觀察屬會／屬會會員的教練及裁判必須為本會認可資格；教練和裁判的身份可互相重疊，但必須為該申請團體之會員。
- 申請團體需要積極參與或願意積極參與總會活動，並接受總會監管。
- 本會絕不容許任何非法及不道德的行為。如有需要，經本會董事會通過，總會有權即時取消其會藉，同時會在本會網頁上刊登和通知各相關的合作伙伴。
- 本會團體會員必須遵守本會規則，團體會員有責任更新所屬會方資料(如有變動)。

遞交申請及查詢

本會收到經電郵遞交且資料齊備的申請表後，將盡快處理並直接通知負責人結果。資料不全者，將以電話通知申請者，直至申請者提供完整資料再作審批。有關成為團體會員的要求及權利於下頁說明。會藉申請/續會批准與否，香港閃避球總會擁有最終決定權。有關團體會員申請，歡迎聯絡本會電郵: info@hk dodgeball.com ; 辦公室號碼 (5342 2559)。

成為團體會員的要求

申請前請詳細閱讀入會須知，負責人向本會提出申請，遞交資料並繳交年費。詳情請參閱文件「團體會員入會/續會要求」。

個人會員 / 學校會員請見另一申請，請到 <https://www.hkdodgeball.com/membership>

第1頁	團體會員	觀察屬會會員	屬會會員
入會費 (首次)	\$600	\$2,400	\$4,000
續會費 (每年度)	\$500	\$2,000	\$3,600
會籍有效期	由該年度9月1日至下年度8月31日		
申請要求及須知	<ol style="list-style-type: none"> 申請機構不限。 申請時必須連同以下文件一併繳交, 包括: 申請表、教練及裁判名單、會員人數、球會簡介、會務往績(如適用)及發展資料 (背景、歷史、經常活動.....等)。 	<ol style="list-style-type: none"> 必須<u>連續成為 團體會員 兩年後</u>才能申請。 申請時必須連同以下文件一併繳交, 包括: 申請表、教練/裁判/會員名單、球會簡介、會務往績及發展資料 (背景、歷史、經常活動.....等)。 申請觀察屬會會員之團體必須已根據《社團條例》或《公司條例》註冊或註冊教育機構, 並必須於申請/續會時提供申請機構之商業登記/社團註冊證影印本及負責人資料(姓名, 職位, 聯絡電郵及電話號碼)。 	<ol style="list-style-type: none"> 必須<u>連續成為 觀察屬會會員 兩年後</u>才能申請。 申請時必須連同以下文件一併繳交, 包括: 申請表、教練及裁判名單、會員人數、球會簡介、會務往績(如適用)及發展資料 (背景、歷史、經常活動.....等)。 申請觀察屬會會員之團體必須已根據《社團條例》或《公司條例》註冊或註冊教育機構, 並必須於申請/續會時提供申請機構之商業登記號碼/社團註冊證影印本及負責人資料(姓名, 職位, 聯絡電郵及電話號碼)。

第2頁	團體會員	觀察屬會會員	屬會會員
教練人數 (最低要求)	1 位 第一級教練;或 3 位 指導員。	1 位 第二級教練;及 3 位 第一級教練。	1 位 第三級教練;及 2 位 第二級教練;及 5 位 第一級教練。
裁判人數 (最低要求)	2 位 C級裁判。	1 位 B級裁判;及 4 位 C級裁判。	1 位 A級裁判;及 3 位 B級裁判;及 6 位 C級裁判。
會員人數 (需為本會註冊會員) (成人/青少年會員均可)	至少 10 位	至少 20 位	至少 30 位
香港閃避球聯賽 要求	報名 / 擁有至少 1 支 <u>丁組 (Division 4)或以上</u> 或 <u>女子組</u> 的聯 賽隊伍。	1. 報名 / 擁有至少 2 支 <u>丁組 (Division 4)或以上</u> 隊伍;及 2. 報名 / 擁有至少 1 支 <u>女子組</u> 隊伍。 3. 如球會未能符合以上要求。然而專注於在青少球員 發展, 可視乎該球會在公開比賽中青少年及兒童的出 隊數量作處理。	1. 報名 / 擁有至少 1 支 <u>乙組 (Division 2)或以上</u> 隊伍;及 2. 報名 / 擁有至少 2 支 <u>丁組 (Division 4)或以上</u> 隊伍;及 3. 報名 / 擁有至少 2 支 <u>女子組</u> 隊伍。 4. 如球會未能符合以上要求。然而專注於在青少球員發展 , 可視乎該球會在公開比賽中青少年及兒童的出隊數量作 處理。
服務時數要求	為使閃避球界團體能集合起來共同發展閃避球運動, 所有於該年成功申請成為閃避球團體會員的團體必須提供以下義務工作服務時數。 服務形式包括但不限於: 與閃避球發展有關之慈善活動、社區服務、同樂日、教學、裁判、比賽工作人員等等		
	該年提供至少 60 小時服務時數	該年提供至少 120 小時服務時數	該年提供至少 180 小時服務時數

團體會員的權利

為推動團體會員的發展, 本會將提供包括但不限於以下的支持與協助:

第1頁	團體會員	觀察屬會會員	屬會會員
權利	<ul style="list-style-type: none"> ● 器材優惠; ● 香港閃避球聯賽 2 隊報名優惠 (該隊伍需使用團體名稱); ● 預留本會舉辦之閃避球比賽名額; ● 可推薦會員參加本會舉辦之閃避球教練班 / 指導員班 / 裁判班; ● 可推薦 2 位會員參加本會各年齡層代表隊之前期選秀訓練; ● 適時舉辦比賽供團體會員參與; ● 有關團體在閃避球發展的顧問服務 (場地、技術、組織等範疇); ● 連續成為團體會員兩年後, 並且符合其他要求, 可申請成為觀察屬會會員。 	<ul style="list-style-type: none"> ● 器材優惠; ● 香港閃避球聯賽 4 隊報名優惠 (該隊伍需使用團體名稱); ● 預留及提供額外由本會舉辦之閃避球比賽名額; ● 可推薦該會會員優先參加總會舉辦之閃避球教練班 / 指導員班 / 裁判班; ● 如符合要求, 可申請舉辦獲總會認可舉辦之指導員班*; ● 可推薦 4 位會員參加本會各年齡層代表隊之前期選秀訓練; ● 可推薦該會會員參加香港閃避球青年軍訓練; ● 連續成為觀察屬會會員兩年後, 並且符合其他要求, 可申請成為屬會會員。 	<ul style="list-style-type: none"> ● 器材優惠; ● 香港閃避球聯賽 6 隊報名優惠 (該隊伍需使用團體名稱); ● 預留及提供額外由本會舉辦之閃避球比賽名額, 按情況許可提供更多額外報名名額; ● 如符合要求, 可申請舉辦獲總會認可舉辦之教練班 / 裁判班*。 ● 可推薦 10 位會員參加本會各年齡層代表隊之前期選秀訓練; ● 可推薦該會會員參加香港閃避球代表隊訓練; ● 可向本會申請贊助於發展閃避球運動之項目。

*所有參加屬會自行舉辦之課程的學員, 最終必須完成總會提供之評核試方算完成課程

Club Membership application / renewal Information

Membership System

Hong Kong Dodgeball Association was established in 2008 and committed to advocating and developing the Dodgeball sport. In order to have comprehensive and advanced development of the sport, we introduced the Membership system. For all the local sports clubs or organizations which have Dodgeball as one of their activities and which has the same objectives of the Hong Kong Dodgeball Association(HKDA), and which is willing to bind itself to observe rules of the HKDA, can become a Club Member. The Manager(s) must become a member of HKDA, before applying for the Club membership for the club or organization.

Notes:

- After receiving all the necessary information, the processing of club membership applications will be completed within 21 working days. Clubs should submit their applications in a timely manner to avoid any impact on their own rights and interests.
- The coaches & referees must qualified by HKDA; the identity of coach and referee can be overlapped.
- Club members have been and/or willing to be actively participating in HKDA activities, and accepted to be supervised by HKDA.
- HKDA will not tolerate any illegal or unethical behavior. If necessary and approved by the board of directors, HKDA has the right to immediately terminate the membership and will also publish it on HKDA's website and notify relevant partners
- Club members of our association must comply with HKDA's rules, and have the responsibility to update their membership information (if there are any changes)
- HKDA possesses the final decision right to approve the membership application / renewal.

Submit the application & inquiry

After receiving a complete application form submitted by email, we will process the application as soon as possible and notify the responsible person of the result directly. If the information is incomplete, we will notify the applicant by phone until complete information is provided for approval. The requirements and rights of becoming a club member are explained on the next page. The approval of membership application/renewal is subject to the final decision of the Hong Kong Dodgeball Association. For club membership applications, please contact us by email at info@hkddodgeball.com or call our office at 5342 2559.

Requirements for admission as a club member:

Before submitting your application, please understand the application notes and requirements. The manager(s) may fill in the application form and mail the required information, application form and the fee to our office. Annual club membership will be charged according to the membership status. For more details, please visit “ Club Membership Requirement). Individual / School members please refer to <https://www.hkdodgeball.com/membership>

Page 1	Club Member	Affiliated Club Observer	Affiliated Club Member
Application Fee (First application)	\$600	\$1,500	\$2,400
Renewal Fee (Annual)	\$500	\$1,200	\$1,800
Membership Period	A year of assessment runs from 1 September to 31 August of the following year		
Application Requirement and Notes	<ol style="list-style-type: none"> All teams / organizations are welcomed. Submit the application, together with the following information: Application form, coach & referee list, number of member, club profiles, past activities (if applicable) and development data (background, history, normal activities.... etc) 	<ol style="list-style-type: none"> Must be a Club Member in succession for two years and fulfill other listed requirements. Submit the application, together with the following information: Application form, coach, referee & members list, club profiles, past activities and development data (background, history, normal activities.... etc) Has registered in compliance with the “Societies Ordinance” or “Companies Ordinance” or is a registered educational institute. The applicant needs to provide the copy of Business Registration /or Certificate of Registration of a Society and the information of the manager (including name, position, email address and phone number). 	<ol style="list-style-type: none"> Must be an Affiliated Club Observer in succession for two years and fulfill other listed requirements. Submit the application, together with the following information: Application form, coach & referee list, number of member, club profiles, past activities (if applicable) and development data (background, history, normal activities.... etc) Has registered in compliance with the “Societies Ordinance” or “Companies Ordinance” or is a registered educational institute. The applicant needs to provide the Business Registration Number or Certificate of Registration of a Society and the information of the manager (including name, position, email address and phone number).

Page 2	Club Member	Affiliated Club Observer	Affiliated Club Member
Coach Number (Minimum Requirement)	Lv.1 Coach @ 1 ; or Instructor @ 3	Lv.2 Coach @ 1 ; & Lv.1 Coach @ 3	Lv.3 Coach @ 1 ; & Lv.2 Coach @ 2 ; & Lv.1 Coach @ 5
Referee Number (Minimum Requirement)	Grade C Referee @ 2	Grade B Referee @ 1 ; & Grade C Referee @ 4	Grade A Referee @ 1 ; & Grade B Referee @ 3 ; & Grade C Referee @ 6
Member Number (HKDA registered member) (Both Ordinary & Junior)	At least 10	At least 20	At least 30
HK Dodgeball League Team	Register / own at least 1 team in Division 4 or above /or Women's Category	<ol style="list-style-type: none"> 1. Register / own at least 2 teams in Division 4 or above; & 2. Register / own at least 1 team team in Women's Category 3. If the club cannot fulfill the above requirements, which is focusing in teen/child development. The team numbers sent to open tournaments can be assessed accordingly. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Register / own at least 1 team in Division 2 or above; & 2. Register / own at least 2 teams in Division 4 or above; & 3. Register / own at least 2 teams in Women's Category. 4. If the club cannot fulfill the above requirements, which is focusing in teen/child development. The team numbers sent to open tournaments can be assessed accordingly.
Service Hour Requirements	In order to bring Dodgeball communities together and jointly develop the Sport, all clubs who successfully apply to become a Club Member in that year must provide the following mandatory service hours: Service related to dodgeball development as the forms mentioned below but are not limited to: charity events, community service, fun days, teaching, refereeing, game staff, etc		
	Provide at least 60 hours of service hours/year	Provide at least 120 hours of service hours/year	Provide at least 180 hours of service hours/year

The rights of Club Members

To enhance the development of Club Members, HKDA provides various kinds of assistance below.

第1頁	Club Member	Affiliated Club Observer	Affiliated Club Member
Right	<ul style="list-style-type: none"> • Equipment discount; • HK Dodgeball League Registration fee discount for 2 teams (that team(s) must use the name of the Club); • Reserve quota for dodgeball competitions organized by HKDA; • Recommendation of members to participate in dodgeball coach/instructor/referee training courses organized by our association; • Recommendation of 2 members to participate in the pre-selection training of the representative teams for each age group organized by HKDA; • Organizing competitions for group members to participate in from time to time. • Consultant service is provided for the club development within Dodgeball field; • After <u>being a club member for two consecutive years</u> and meeting other requirements, a group can apply to become an Affiliated Club Observer. 	<p>器材優惠;</p> <p>香港閃避球聯賽 4 隊報名優惠 (該隊伍需使用團體名稱);</p> <p>;</p> <p>預留及提供額外由本會舉辦之閃避球比賽名額;</p> <p>可推薦該會會員優先參加總會舉辦之閃避球教練班 / 指導員班 / 裁判班;</p> <p>如符合要求, 可申請舉辦獲總會認可舉辦之指導員班*;</p> <p>可推薦 4 位會員參加本會各年齡層代表隊之前期選秀訓練;</p> <p>可推薦該會會員參加香港閃避球青年軍訓練;</p> <p>連續成為觀察屬會會員兩年後, 並且符合其他要求, 可申請成為屬會會員。</p>	<p>器材優惠;</p> <p>香港閃避球聯賽 6 隊報名優惠 (該隊伍需使用團體名稱);</p> <p>;</p> <p>預留及提供額外由本會舉辦之閃避球比賽名額, 按情況許可提供更多額外報名名額;</p> <p>如符合要求, 可申請舉辦獲總會認可舉辦之教練班 / 裁判班*。</p> <p>可推薦 10 位會員參加本會各年齡層代表隊之前期選秀訓練;</p> <p>可推薦該會會員參加香港閃避球代表隊訓練;</p> <p>可向本會申請贊助於發展閃避球運動之項目。</p>

Affiliated Club Observer

1. All the rights of Club Member;
2. HK Dodgeball League - Registration fee discount (max. 4 teams) & All the rights of Club Member & Team spot reservation;
3. HK Dodgeball Summer League - Registration fee discount (max.2 teams) & Confirm ownership of the registered team under the Club;
4. Tournaments hold by HKDA - All the rights of Club Member & Extra team spots;
5. Recommend their member(s) participating in the HK Dodgeball Junior Team Training;
6. Recommend their member(s) to participate Coaching / Referee / Instructor Course hold by HKDA and be given priority in enrolment;
7. Apply to organize HKDA recognized Instructor Course if requirements is met*;
8. Apply to be an Affiliated Club Member, by being Affiliated Club Observer in succession for two years and fulfill other listed requirements.

Affiliated Club Member

1. All the rights of Affiliated Club Observer;
2. HK Dodgeball League - Registration fee discount (max. 6 teams) & All the rights of Affiliated Club Observer;
3. HK Dodgeball Summer League - Registration fee discount (max.3 teams) & Confirm ownership of the registered team under the Club ;
4. Tournaments hold by HKDA - All the rights of Affiliated Club Observer & More extra team spots if available;
5. Recommend their member(s) participating in the HK Dodgeball Team Training;
6. Apply to organize HKDA recognized Coaching / Referee Course if requirements is met*;

*All students, who participated in the courses held by club members, need to pass the final assessment to finish the course.